

PRADONIUM ist ein Instrumentalduo, das ausschließlich mit Klavier und Schlagzeug einzigartige Musik komponiert.

Piano & Drum(s) = PRADONIUM

In einem Kunstwort, gebildet aus den Begriffen „piano“ und „drum“, steckt schon vieles von dem, was PRADONIUM ausmacht:
Gefühllvoll und voller Leichtigkeit schafft ihre Musik eine Atmosphäre der Ruhe und Entspannung.

Neben Eigenkompositionen, die sich zwischen Lounge, New Age und Neo-Klassik bewegen, interpretieren sie ausgewählte Songs verschiedener Genres (u. a. Ludovico Einaudi, Linkin Park) auf ihre ganz eigene, unverwechselbare Art.

Ihr Debütalbum "fɔːr siːzən tʃeɪndʒəz" (4 Season Changes) wurde Ende 2017 veröffentlicht. Am 21. April 2023 erscheint ihre neue Single Dreamcatcher.

PRADONIUM sind Liv (Piano, Keyboard) und Ulf (Drums & Percussion).

— — — *english version* — — —

PRADONIUM is an instrumental duo that composes unique music exclusively with piano and drums.

Piano & Drum(s) = PRADONIUM

This artificial word, formed from the terms "piano" and "drum", is already telling a lot of what makes PRADONIUM special:
Emotional and full of lightness, their music creates an atmosphere of calm and relaxation.

In addition to their own compositions, which range from lounge, new age and neo-classic, they interpret selected songs from different genres (e.g. Ludovico Einaudi, Linkin Park) in their very own, unmistakable way.

Their debut album "fɔːr siːzən tʃeɪndʒəz" (4 Season Changes) was released in late 2017. Their new single Dreamcatcher will be released on April 21st 2023.

PRADONIUM are Liv (piano, keyboards) and Ulf (drums & percussion).